附件一：

苏州大学2022年暑假学生住宿申请表

	姓    名
	
	性别
	
	住宿校区
	
	专    业
	

	学    号
	
	楼    号
	
	手机号码
	

	院    部
	
	寝 室 号
	
	家人联系电话
	

	家庭地址
	
	紧急联系人电话
	

	申请住宿时间
	自20     年     月     日到自20     年     月     日

	申

请

理

由
	申请人：                      20    年    月    日

	导
师
/
辅
导
员
意
见
	导师/辅导员签名：                     20    年    月    日

	院

部

意

见
	负责人签名：                      20    年    月    日

	假

期
住

宿

遵

守

条

款
	本人自愿申请假期留校住宿，在住宿期间，承诺遵守如下条款：

1、 遵守《苏州大学学生宿舍管理规定》及学校相关制度规定。

2、 遵守学校疫情防控期间管理要求，认真做好个人及宿舍卫生安全防护。
3、 服从学校假期住宿调配安排，配合学校开展假期宿舍各项日常管理工作。

4、 注意人身安全、财产安全的自我保护，增强假期住宿安全防范意识。
5、 确保本表格填写的个人、家人、紧急联系人通讯方式保持畅通。
6、 爱护宿舍公共设施，离开宿舍关好门窗、关闭水电设备设施。
学生签名：               20    年    月    日


注：对于研究生申请人，导师/辅导员意见一栏中导师和辅导员均需签署意见并签名。
Attachment 1：

2022 Soochow University summer Holiday Accommodation Application Form
	Full name
	
	Gender
	
	Nationality
	
	Major
	

	Student ID
	
	Campus & Building number
	
	Mobile phone number 
	

	Department
	
	Room number
	
	Emergency person number
	

	Accommodation application period
	From     (Year /Month / Day)  to      (Year /Month / Day)

	
	

	Tutor’s and  program supervisor’s Opinion 
辅导员导师意见 
	Tutor’s and Counselor’s Signature:               Year    Month    Day
辅导员/导师签名

	School’s
Opinion

学院意见
	Dean’s Signature:                Year    Month    Day
学院负责人签名

	Winter Holiday Accommodation
Rules
	I apply for the Summer holiday accommodation and I promise I will obey the rules below:
I Obey Soochow University Students Dorm Administration Rules and other holiday accommodation regulations.
1. I follow the rules from Notice about Strengthening Pandemic Prevention Work during School Winter Holiday and I will cooperate with school. 
2. I make sure the cleaning of my dorm and my own safety.

3. I follow the dormitory allocation arrangements, and I will cooperate with school to do the dormitory administration work.
4. I pay attention to my safety and belongings and enhance my awareness of safety protection.
5. I ensure that my contact (myself, family member and emergency person) is available.
6. I take good care of public facility and close my windows and doors and turn off the hydroelectric equipment when I leave dorm.

I have learnt rules above and promise that I will obey all of them, if not, my accommodation will be cancled , and I would like to undertake the due obligations according to the school regulations.
Student Signature：    Year    Month    Day


For postgraduate student， both the tutor and program supervisor should agree and sign
